
Jegyzőkönyv 

 

Készült: Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottsága nyílt 

ülésén. 

A Bizottsági ülés helye: a Városháza gróf Andrássy Gyula termében (3980 Sátoraljaújhely, 

Kossuth Lajos tér 5.) 

A Bizottsági ülés ideje: 2024. május 27. napján 08:45 órakor 

A Bizottság részéről megjelentek: 

Lukács Tamás bizottsági elnök 

Csernai Ferencné bizottsági tag 

Róth József bizottsági tag 

Simonné Hauzer Mónika bizottsági tag 

Soltész-Vincze Tünde bizottsági tag 

 

A Bizottsági ülésről távol voltak:  
Szőnyi István bizottsági tag 

         Tokács Krisztián bizottsági tag 

 

Tanácskozási joggal meghívottak: 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testületének valamennyi tagja 

Stumpf Imre Jánosné önkormányzati tanácsadó 

dr. Terdik Sándor jegyző 

dr. Fazekas Márk Péter aljegyző 

Greskóné Tóth Erika a Pénzügyi és Adóhatósági Osztály osztályvezetője 

dr. Madák Tímea a Szervezési, Szociális és Hatósági Osztály osztályvezetője 

Matisz István a Vagyongazdálkodási Osztály osztályvezetője 

Jánosi Attila a Városüzemeltetési és Közterület-felügyeleti Osztály osztályvezetője 

Lakatos István a megszűnt Zempléni Vízmű Kft. ügyvezetője 

Seres Péter a Zemplén Médiacentrum Közhasznú Nonprofit Kft. ügyvezetője 

Németh Attila a Sátoraljaújhelyi Ipari Park Kft. ügyvezetője 

Sinka Györgyné az Újhelyi Gazdálkodási Kft. ügyvezetője 

Bartus István a Sátoraljaújhely Városfejlesztő és Gazdasági Kft. ügyvezetője  

Kőrösi Ádám a Magas-hegyi Turisztikai és Sportközpont igazgatója 

 

Tanácskozási joggal megjelent: 

dr. Terdik Sándor jegyző 

dr. Fazekas Márk Péter aljegyző 

Greskóné Tóth Erika a Pénzügyi és Adóhatósági Osztály osztályvezetője 

Seres Péter a Zemplén Médiacentrum Közhasznú Nonprofit Kft. ügyvezetője 

Németh Attila a Sátoraljaújhelyi Ipari Park Kft. ügyvezetője 

Sinka Györgyné az Újhelyi Gazdálkodási Kft. ügyvezetője 

Bartus István a Sátoraljaújhely Városfejlesztő és Gazdasági Kft. ügyvezetője  

Kőrösi Ádám a Magas-hegyi Turisztikai és Sportközpont igazgatója 

 

Jegyzőkönyvvezető: Györgyné Karászi Anikó 

 

Lukács Tamás bizottság elnöke: köszöntötte a megjelenteket, megállapította, hogy a 

Pénzügyi Bizottság határozatképes, mivel 7 tagból 5 tag jelen van, egyben az ülést megnyitotta. 
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Elmondta a megjelentek számára, hogy a Pénzügyi Bizottság ülésén, a meghívóban szereplő 

hat napirendi ponton kívül két előterjesztés tárgyalására kerül sor, mely előterjesztések 

dokumentumai a bizottsági tagok részére az ülést megelőzően kiosztásra kerültek. 

Megkérdezte, hogy van-e valakinek módosítási javaslata a kibővített napirendi pontokkal 

kapcsolatban. 

 

Tekintettel arra, hogy a napirenddel kapcsolatban a két tárgyalandó előterjesztésen kívül más 

módosító javaslat nem hangzott el, Lukács Tamás bizottsági elnök szavazásra bocsátotta a 

módosított napirend elfogadását. 

 

Az ülés eredeti tervezett napirendjét a jegyzőkönyvhöz csatolt meghívó tartalmazza. 

 

S z a v a z á s :  a Pénzügyi Bizottság szavazáskor jelen lévő 5 tagja, 5 igen szavazattal – 

egyhangúlag – elfogadta az ülés napirendjét az alábbiak szerint: 

Napirendi pontok:  

1. Előterjesztés Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat 2024. évi költségvetéséről szóló 3/2024. (II. 

14.) önkormányzati rendelete módosítására   
Előterjesztők: Szamosvölgyi Péter polgármester és dr. Terdik Sándor jegyző 

2. Előterjesztés a megszűnt Zempléni Vízmű Kft. 2023. évi tevékenységéről szóló 

beszámoló elfogadására 

Előterjesztő: Lakatos István ügyvezető 

3. Előterjesztés a Zemplén Médiacentrum Közhasznú Nonprofit Kft. 2023. évi 

beszámolójának jóváhagyására 

Előterjesztő: Seres Péter ügyvezető 

4. Előterjesztés a Sátoraljaújhelyi Ipari Park Kft. 2023. évi beszámolójának 

jóváhagyására 

Előterjesztő: Németh Attila ügyvezető 

5. Előterjesztés az Újhelyi Gazdálkodási Kft. 2023. évi beszámolójának 

jóváhagyására 

Előterjesztő: Sinka Györgyné ügyvezető 

6. Előterjesztés a Sátoraljaújhely Városfejlesztő és Gazdasági Kft. 2023. évi 

beszámolójának jóváhagyására 

Előterjesztő: Bartus István ügyvezető 

7. Előterjesztés egyszeri – betegség kezeléséhez nyújtott - vissza nem térítendő 

támogatás biztosítására 

Előterjesztő: Szamosvölgyi Péter István polgármester 

8. Előterjesztés a Magas-hegyi Turisztikai és Sportközpont létszámbővítésének 

elfogadására 

Előterjesztő: Kőrösi Ádám igazgató 

 

 

1.Előterjesztés Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat 2024. évi költségvetéséről szóló 3/2024. (II. 14.) 

önkormányzati rendelete módosítására  
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Lukács Tamás bizottsági elnök: megkérdezte dr. Terdik Sándor jegyző urat és Greskóné Tóth 

Erika osztályvezető asszonyt, hogy van-e szóbeli kiegészíteni valójuk az előterjesztéssel 

kapcsolatban. 

Greskóné Tóth Erika: az államháztartásról szóló 2011.CXCV. törvény 34.§ (4) bekezdése 

alapján negyedévente kell dönteni a képviselő-testületnek a költségvetési rendelet 

módosításáról. A rendelet előirányzatokat, valamint határszámokat tartalmaz az önkormányzat 

költségvetésének végrehajtásához. Az önkormányzat teljes finanszírozási igénye az eredeti 

költségvetéshez képest ezzel a módosítással csökkent, plusz forrásigény nem merült fel. Eredeti 

előirányzat módosításra került sor a Magyar Államkincstár általi utólagos finanszírozások 

illetve egyeztetés miatt. Az ágazati és egészségügyi pótlék összegét nem terveztük, ennek 

realizált összegével módosítottunk. 

Kérdés következett. 

Róth József bizottsági tag: megkérdezte mi okozza, hogy az előterjesztés 3. számú 

mellékletében az önkormányzat 2024. évi összevont kiadásai feladatonként részletes bontásban 

megnevezésű táblázatban a közutak, járdák üzemeltetése, fenntartása soron szereplő összeg az 

eredeti előirányzathoz képest 10 millió Ft-tal csökkent, illetve a segélyek soron nem egy kerek 

összeg szerepel. 

Válasz hangzott el. 

Greskóné Tóth Erika: a segélyek összege meghatározott rendeletek szerint kerül 

megállapításra, a közutak esetében a csökkenés nem a támogatás csökkenését jelenti, hanem 

azt, hogy más költséghelyen realizálódik a kiadás. 

Ismét kérdés következett. 

Csernai Ferencné bizottsági tag: megkérdezte, hogy a március 31-i állapotot tükröző 2024. 

évi I. költségvetés módosításba már a maradványérték is be van-e építve. 

Válasz hangzott el. 

Greskóné Tóth Erika: igen, a költségvetés tervezésekor a Kalandpark esetében 

intézményfinanszírozással nem számoltunk, a negyedévben bevételt még nem termelt, a 

személyi jellegű kiadásokra a módosításban már látható intézményfinanszírozás összegével 

nyújtottunk fedezetet. 

Tekintettel arra, hogy egyéb kérdés, vélemény nem hangzott el, Lukács Tamás bizottsági elnök 

szavazásra bocsátotta javaslatát, miszerint a Pénzügyi Bizottság javasolja a képviselő-

testületnek, hogy az Alaptörvény 32. cikk (2) bekezdésében meghatározott eredeti jogalkotói 

hatáskörében, az Alaptörvény 32. cikk (1) bekezdésének f) pontjában meghatározott 

feladatkörében, a Magyarország 2024. évi költségvetéséről szóló 2023. évi LV. törvény 62. § 

(6) bekezdésében foglalt felhatalmazás alapján, a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 

2011. évi CLXXXIX. törvény 120. § (1) bekezdés a) pontjában meghatározottak szerint, a 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testületének Szervezeti és Működési 

Szabályzatáról szóló 5/2024. (III.28.) önkormányzati rendelet 2. melléklet 1.2. pontjában 

biztosított véleményezési jogkörében eljárva a Sátoraljaújhely Város Önkormányzat 2024. évi 
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költségvetéséről szóló 3/2024. (II.14.) önkormányzati rendelet módosítását előterjesztésben 

foglaltak szerint fogadja el. 

S z a v a z á s :  a Pénzügyi Bizottság szavazáskor jelen lévő 5 tagja, 4 igen, 1 tartózkodás 

mellett az alábbi határozatot hozta: 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete  

Pénzügyi Bizottsága 

22/2024. (V.27.) határozata  

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat 2024. évi költségvetéséről szóló 3/2024. (II.14.) 

önkormányzati rendelet módosítására 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottsága javasolja a 

képviselő-testületnek, hogy az Alaptörvény 32. cikk (2) bekezdésében meghatározott eredeti 

jogalkotói hatáskörében, az Alaptörvény 32. cikk (1) bekezdésének f) pontjában meghatározott 

feladatkörében, a Magyarország 2024. évi költségvetéséről szóló 2023. évi LV. törvény 62. § 

(6) bekezdésében foglalt felhatalmazás alapján, a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 

2011. évi CLXXXIX. törvény 120. § (1) bekezdés a) pontjában meghatározottak szerint, a 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testületének Szervezeti és Működési 

Szabályzatáról szóló 5/2024. (III.28.) önkormányzati rendelet 2. melléklet 1.2. pontjában 

biztosított véleményezési jogkörében eljárva a Sátoraljaújhely Város Önkormányzat 2024. évi 

költségvetéséről szóló 3/2024. (II.14.) önkormányzati rendelet módosítását előterjesztésben 

foglaltak szerint fogadja el. 

 

2. Előterjesztés a megszűnt Zempléni Vízmű Kft. 2023. évi tevékenységéről szóló 

beszámoló elfogadására 

Lukács Tamás bizottsági elnök: elmondta, hogy Lakatos István, egykori ügyvezető úr a 

Pénzügyi Bizottság ülésén nem vesz részt, az előterjesztéssel kapcsolatos kérdések a képviselő-

testületi ülésen tárgyalhatók. Megkérdezte dr. Terdik Sándor jegyző urat, van-e szóbeli 

kiegészíteni valója az előterjesztéssel kapcsolatban. 

Tekintettel arra, hogy kiegészíteni való nem volt, valamint kérdés, vélemény nem hangzott el, 

Lukács Tamás bizottsági elnök szavazásra bocsátotta javaslatát, miszerint a Pénzügyi Bizottság 

javasolja a képviselő-testületnek, hogy a megszűnt Zempléni Vízmű Kft. 2023. évi 

tevékenységéről szóló beszámolóját az előterjesztésben foglaltak szerint fogadja el. 

S z a v a z á s :  a Pénzügyi Bizottság szavazáskor jelen lévő 5 tagja, 5 igen szavazattal –

egyhangúlag – az alábbi határozatot hozta: 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete  

Pénzügyi Bizottsága 

23/2024. (V.27.) határozata  

a megszűnt Zempléni Vízmű Kft. 2023. évi tevékenységéről szóló beszámoló elfogadására 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottsága javasolja a 

képviselő-testületnek, hogy a megszűnt Zempléni Vízmű Kft. 2023. évi tevékenységéről szóló 

beszámolóját az előterjesztésben foglaltak szerint fogadja el. 
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3. Előterjesztés a Zemplén Médiacentrum Közhasznú Nonprofit Kft. 2023. évi 

beszámolójának jóváhagyására 

Lukács Tamás bizottsági elnök: Seres Péter ügyvezető úr köszöntését követően megkérdezte, 

hogy van-e szóbeli kiegészíteni valója az előterjesztéssel kapcsolatban. 

Seres Péter ügyvezető: elmondta, hogy az elmúlt öt évben nyereségesen működő cég a 

kedvező előrejelzések ellenére, feszített költségvetési gazdálkodás mellett a 2023-as üzleti évet 

veszteségesen zárta. A törvényi előírásoknak megfelelően a tárgyévben két alkalommal 

kötelező béremelésre került sor. A cég szakmai tevékenysége ezek ellenére továbbra is fejlődést 

mutat, a 2024-es évben várhatóan pozitív irányú változásra kerül sor a gazdaság tekintetében 

Kérdés következett. 

Róth József bizottsági tag: megkérdezte, mi az oka a bevétel csökkenésének. 

Válasz következett. 

Seres Péter ügyvezető: ennek egyik oka, hogy a tárgyévben két fontos szakmai pályázati forrás 

elnyerése nem volt sikeres, illetve beszűkültek a lehetőségek egyéb pályázatok benyújtását 

illetően. A másik oka a bevétel csökkenésnek, hogy kevesebb megrendelés érkezett a 

partnerektől a korábbiakhoz képest. 

További kérdés következett. 

Róth József bizottsági tag: megkérdezte, mi az oka annak, hogy a kifizetett munkabér 80 

millió Ft, a személyi jellegű ráfordítások összege 84 millió Ft. 

Válasz következett. 

Seres Péter ügyvezető: a növekmény az átlagminimum alatt kereső munkatársak egyedi 

juttatásainak összegét tartalmazza. 

Tekintettel arra, hogy további kérdés, vélemény nem hangzott el, Lukács Tamás bizottsági elnök 

szavazásra bocsátotta javaslatát, miszerint a Pénzügyi Bizottság javasolja a képviselő-

testületnek, hogy a Zemplén Médiacentrum Közhasznú Nonprofit Kft. 2023. évi beszámolóját 

az előterjesztésben foglaltak szerint fogadja el. 

S z a v a z á s :  a Pénzügyi Bizottság szavazáskor jelen lévő 5 tagja, 4 igen, 1 tartózkodás 

mellett az alábbi határozatot hozta: 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete  

Pénzügyi Bizottsága 

24/2024. (V.27.) határozata  

a Zemplén Médiacentrum Közhasznú Nonprofit Kft. 2023. évi beszámolójának 

jóváhagyására 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottsága javasolja a 

képviselő-testületnek, hogy a Zemplén Médiacentrum Közhasznú Nonprofit Kft. 2023. évi 

beszámolóját az előterjesztésben foglaltak szerint fogadja el. 
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4. Előterjesztés a Sátoraljaújhelyi Ipari Park Kft. 2023. évi beszámolójának 

jóváhagyására 

Lukács Tamás bizottsági elnök: Németh Attila ügyvezető úr köszöntését követően 

megkérdezte, hogy van-e szóbeli kiegészíteni valója az előterjesztéssel kapcsolatban. 

Kiegészíteni való nem volt, kérdés nem hangzott el. 

Vélemény következett. 

Csernai Ferencné bizottsági tag: megköszönte Németh Attila ügyvezető úrnak az 

előterjesztés dokumentumainak áttekinthető, teljeskörű, részletes előkészítését. 

Tekintettel arra, hogy további kérdés, vélemény nem hangzott el, Lukács Tamás bizottsági elnök 

szavazásra bocsátotta javaslatát, miszerint a Pénzügyi Bizottság javasolja a képviselő-

testületnek, hogy a Sátoraljaújhelyi Ipari Park Kft. 2023. évi beszámolóját az előterjesztésben 

foglaltak szerint fogadja el. 

S z a v a z á s :  a Pénzügyi Bizottság szavazáskor jelen lévő 5 tagja, 5 igen szavazattal –

egyhangúlag –  az alábbi határozatot hozta: 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete  

Pénzügyi Bizottsága 

25/2024. (V.27.) határozata 

a Sátoraljaújhelyi Ipari Park Kft. 2023. évi beszámolójának jóváhagyására 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottsága javasolja a 

képviselő-testületnek, hogy a Sátoraljaújhelyi Ipari Park Kft. 2023. évi beszámolóját az 

előterjesztésben foglaltak szerint fogadja el. 

 

5. Előterjesztés az Újhelyi Gazdálkodási Kft. 2023. évi beszámolójának jóváhagyására 

Lukács Tamás bizottsági elnök: Sinka Györgyné ügyvezető asszony köszöntését követően 

megkérdezte, hogy van-e szóbeli kiegészíteni valója az előterjesztéssel kapcsolatban. 

Tekintettel arra, hogy kiegészítés, kérdés, vélemény nem hangzott el, Lukács Tamás bizottsági 

elnök szavazásra bocsátotta javaslatát, miszerint a Pénzügyi Bizottság javasolja a képviselő-

testületnek, hogy az Újhelyi Gazdálkodási Kft. 2023. évi beszámolóját az előterjesztésben 

foglaltak szerint fogadja el. 

S z a v a z á s :  a Pénzügyi Bizottság szavazáskor jelen lévő 5 tagja, 5 igen szavazattal –

egyhangúlag –  az alábbi határozatot hozta: 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete  

Pénzügyi Bizottsága 

26/2024. (V.27.) határozata 

az Újhelyi Gazdálkodási Kft. 2023. évi beszámolójának jóváhagyására 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottsága javasolja a 

képviselő-testületnek, hogy az Újhelyi Gazdálkodási Kft. 2023. évi beszámolóját az 

előterjesztésben foglaltak szerint fogadja el. 
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6. Előterjesztés a Sátoraljaújhely Városfejlesztő és Gazdasági Kft. 2023. évi 

beszámolójának jóváhagyására 

Lukács Tamás bizottsági elnök: Bartus István ügyvezető úr köszöntését követően 

megkérdezte, hogy van-e szóbeli kiegészíteni valója az előterjesztéssel kapcsolatban. 

Bartus István ügyvezető: elmondta, hogy a Sátoraljaújhelyi Városfejlesztő és Gazdasági Kft. 

beszámolóját a Felügyelőbizottság tárgyalta és elfogadásra javasolta. 

Kérdés következett. 

Róth József bizottsági tag: megkérdezte, mi okozza a beszámolóban az eredmény bevételtől 

való elmaradását. 

Bartus István ügyvezető: a tárgyi eszköz beruházások tekintetében a terv szerinti 

értékcsökkenéssel is számolni kell, ez esetben az ágaprító beszerzése és amortizációja okozza 

a csökkenést. 

Tekintettel arra, hogy további kérdés, vélemény nem hangzott el, Lukács Tamás bizottsági elnök 

szavazásra bocsátotta javaslatát, miszerint a Pénzügyi Bizottság javasolja a képviselő-

testületnek, hogy a Sátoraljaújhely Városfejlesztő és Gazdasági Kft. 2023. évi beszámolóját az 

előterjesztésben foglaltak szerint fogadja el. 

S z a v a z á s :  a Pénzügyi Bizottság szavazáskor jelen lévő 5 tagja, 5 igen szavazattal –

egyhangúlag – az alábbi határozatot hozta: 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete  

Pénzügyi Bizottsága 

27/2024. (V.27.) határozata 

a Sátoraljaújhely Városfejlesztő és Gazdasági Kft. 2023. évi beszámolójának 

jóváhagyására 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottsága javasolja a 

képviselő-testületnek, hogy a Sátoraljaújhely Városfejlesztő és Gazdasági Kft. 2023. évi 

beszámolóját az előterjesztésben foglaltak szerint fogadja el. 

 

7. Előterjesztés egyszeri – betegség kezeléséhez nyújtott - vissza nem térítendő támogatás 

biztosítására  

Lukács Tamás bizottsági elnök: elmondta, hogy ez a napirendi pont több alkalommal a 

Pénzügyi Bizottsági ülésen illetve Képviselő–testületi ülésen is megszavazásra került, korábban 

polgármester úr jelezte az előterjesztés bekerülésének rendszerességét a betegség kezelésének 

folyamatos támogatása érdekében, az önkormányzat pénzügyi lehetőségeinek figyelembe 

vételével. 

Tekintettel arra, hogy kiegészíteni való nem volt, valamint kérdés, vélemény nem hangzott el, 

Lukács Tamás bizottsági elnök szavazásra bocsátotta javaslatát, miszerint a Pénzügyi Bizottság 

javasolja a képviselő-testületnek, hogy Micskó Benjámin részére, betegség kezelésének 

támogatásához 100.000.- Ft összegű, egyszeri vissza nem térítendő támogatást biztosítson. 
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S z a v a z á s :  a Pénzügyi Bizottság szavazáskor jelen lévő 5 tagja, 5 igen szavazattal –

egyhangúlag – az alábbi határozatot hozta: 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete  

Pénzügyi Bizottsága 

28/2024. (V.27.) határozata 

egyszeri – betegség kezeléséhez nyújtott - vissza nem térítendő támogatás biztosításáról 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottsága javasolja a 

képviselő-testületnek, hogy Micskó Benjámin részére, betegség kezelésének támogatásához 

100.000.- Ft összegű, egyszeri vissza nem térítendő támogatást biztosítson. 

 

8. Előterjesztés a Magas-hegyi Turisztikai és Sportközpont létszámbővítésének 

elfogadására 

Lukács Tamás bizottsági elnök: Kőrösi Ádám igazgató úr köszöntését követően megkérdezte, 

hogy van-e szóbeli kiegészíteni valója az előterjesztéssel kapcsolatban. 

Kőrösi Ádám igazgató: elmondta, hogy a hatékony munkavégzés megvalósítása és a 

Kalandparkba látogatók minőségi kiszolgálása érdekében fontos a megfelelő számú emberi 

erőforrás biztosítása. 

Kérdés következett. 

Csernai Ferencné bizottsági tag: megkérdezte, hogy mi indokolja a 9 fős létszámbővítést. 

Kőrösi Ádám igazgató: az elmúlt évek során folyamatos az új attrakciók megvalósítása, 

melynek köszönhetően feltételezhető az éves látogatószám emelkedése, az élményelemek 

biztonságos működtetéséhez kezelő személyzet szükséges. Megállapításra került, hogy a stabil 

működés kizárólag az idényjellegű intézményi létszám bővítésével biztosítható. 

Tekintettel arra, hogy további kérdés, vélemény nem hangzott el, Lukács Tamás bizottsági elnök 

szavazásra bocsátotta javaslatát, miszerint a Pénzügyi Bizottság javasolja a képviselő-

testületnek, hogy a Magas-hegyi Turisztikai és Sportközpont kilenc fővel történő 

létszámbővítését az előterjesztésben foglaltak szerint fogadja el. 

S z a v a z á s :  a Pénzügyi Bizottság szavazáskor jelen lévő 5 tagja, 5 igen szavazattal –

egyhangúlag –  az alábbi határozatot hozta: 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete  

Pénzügyi Bizottsága 

29/2024. (V.27.) határozata 

a Magas-hegyi Turisztikai és Sportközpont létszámbővítésének elfogadásáról 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottsága javasolja a 

képviselő-testületnek, hogy a Magas-hegyi Turisztikai és Sportközpont kilenc fővel történő 

létszámbővítését az előterjesztésben foglaltak szerint fogadja el. 
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Tekintettel arra, hogy további kérdés, felvetés nem hangzott el, Lukács Tamás bizottsági elnök 

megköszönte a részvételt és a nyílt ülést 9 óra 05 perckor bezárta. 

 

 

K.m.f. 

 

 

 

Róth József sk.         Lukács Tamás sk. 

    Jegyzőkönyv-hitelesítő             Bizottsági elnök 

 

 


